



BusinessChinaAwards

通商中国奖

2023

<https://businesschina.org.sg/en-us/p/business-china-awards>

(提名截至: 2023 年 6 月 16 日 Nomination ends on 16 June 2023)

被提名者 Nominee	
姓名 Name:	出生日期 Date of birth:
企业名称 Company:	职衔 Designation:
地址 Address:	
电话号码 Telephone:	
电邮 Email:	企业网址 Company website:
国籍 Nationality:	现定居于 Currently Based in:
行业领域 Industry Sector: * 例如: 数字经济、金融科技、健康医疗等 Eg. Digital Economy, Fintech, Healthcare etc	
奖项 Awards categories (please tick one)	<input type="checkbox"/> 通商中国成就奖 Business China Excellence Award <input type="checkbox"/> 通商中国企业奖 Business China Enterprise Award <input type="checkbox"/> 通商中国青年奖 Business China Young Achiever Award
提名者 Nominator	
姓名 Name:	
企业名称 Company:	职衔 Designation:
地址 Address:	
电话号码 Telephone:	
电邮 Email:	
提名原因(请选择适合的部分填写) Reasons for making this nomination, (Please choose the appropriate segment to fill in) (please use separate sheet if necessary)	
1. 参选者必须在新加坡或中国有卓越的声望, 在专业领域有显著成就。 The Candidate must have excellent reputation and significant achievement in his/her field of expertise in Singapore and/or China.	

2. 参选者必须在新中两国做出过**重要的贡献，并对双边关系有正面的影响**，在促进新加坡人学习和使用华文华语，欣赏中华文化方面能起到典范作用。

The Candidate must have made **significant contributions and positive impact on the bilateral relationship** between Singapore and China. He/She should also be an exemplary role model to Singaporeans in the learning and appreciation of the Chinese language and culture.

3. 参选者必须在经济、商务、社会或文化方面做出过符合新加坡与中国国家利益的**优质服务或杰出贡献**。

The Candidate must have provided **exceptional services and/or contributions** in business, economic, social and/or cultural areas which aligns with the national interest of Singapore and China.

4. [仅适用青年奖提名]参选者必须能够在学习和使用华文、华语，欣赏中华文化方面有**激励和鼓舞的典范作用**，并在新加坡或中国体现出强烈的创新文化和追求卓越的**实力**。

[Applicable for Young Achiever Award only] The Candidate should also be an **inspiring and motivational role** model to youths in the learning and appreciating of the Chinese language and culture and/or demonstrated strong culture of innovation and pursuit for excellence in Singapore and/or China.

5. 近期发展计划 **Future development plans (if applicable):**

6. 其它 **Others:**

签名 Signature: _____

日期 Date: _____